
 

 

REFERAT 

  

  

Møte i samarbeidsforum for Rekomp i Troms  

Møtested: Teams 

Møtedato: 19.02.24 kl. 1400 - 1500 

 
Til stede:  
Kommunal barnehageeier: Berit Vassmyr, Ann-Lissbeth Vinje for Lars-Georg Nordhus 
Privat barnehageeier: Bjarne Stenersen, Connie Moeng 
Barnehagemyndighet: Monica Wolf 
UiT: Helge Habbestad  
KS: Inger-Lise B. Hansen – leder for samarbeidsforum Rekomp Troms 
Utdanningsforbundet: Isabelle Hansen Wesmajervi 
PBL: Sissel Heggelund-Larssen 
 
Sekretariat: Rita Hellesvik  
 
Forfall: Liv-Hanne Huru - sekretariat, Lars-Georg Nordhus – kommunal eier 
Ikke møtt: Karen Lovise Siri Stångberg – Samisk høgskole 
 

Saks-
nr 

Saksliste med kort referat Ansvar  Frist 
 

9/24 
 

Velkommen 
- Presentasjonsrunde 

 

Leder/ 
Sekretariat 
 

 

10/24 Årets pott er på 7 938 000,- 
 
Hvis samarbeidsforum ønsker å fortsette å prioritere å bruke 30 % 
av midlene til tilretteleggingsmidler for lokal prioritering, vil dette 
utgjøre:  

- 70 % av midlene utgjør: 5 556 600,- 
- 30 % til lokalt tilretteleggingsmidler: 2 380 400,- 

 
Andel pedagogiske ledere på dispensasjon øker fortsatt i Troms og 
Finnmark. 
Se PP-presentasjon 

  

11/24 Andel til lokale tilretteleggingsmidler 
- Viktig å prioritere å gi støtte for å få utdannet flere 

barnehagelærere, sektor har et stort behov derfor bør vi 
bruke 30 % av midlene til tilretteleggingsmidler. 

- Viktig å gi til 1. års studenter, for å få de inn i 
utdanningsløpet. 

- Viktig å støtte opp de som ønsker å starte på en 
masterstudie med tanke på strategien mot 2030, der målet 
er å få flere med master inn i barnehagene 

- Det er en kompleksitet i både enkelt barnehager, 
kommuner angående behov for å få utdannet flere 
barnehagelærere.  

Leder/ 
Sekretariat 
 
 

 
 
 
 



- Samarbeidsforum ønsker å se nærmere på denne 
kompleksiteten når søknadsfristen er gått ut 30. august.  

 
Fra langsiktig plan for Rekomp (prioritert rekkefølge): 

- Barnehagelærerutdanning 

- Masterstudier 

- Fagskoleutdanning – barn med særskilte behov 

- Utdanning i samisk språk, kultur og tradisjonell kunnskap 
 
Vedtak:  
Samarbeidsforum vedtar å bruke 30 % av midlene opp til 2 380 400 
til tilretteleggingsmidler for lokal prioritering.  

- 1 190 700,- for vårens utbetaling 
- 1 190 700,- for høstens tildeling. 

 
Ved bruk av mindre midler ved vårens utbetaling, skal det 
overskytende legges til 70 % midlene.  
 
Sekretariatet innkaller til nytt møte etter 30. august, der 
samarbeidsforum drøfter hvilke prinsipper som skal gjelde ved 
tildeling av tilretteleggingsmidler for lokal prioritering. 
 

12/24 Forberedelser til innstillingsmøtet i mars: 
Alle må lese behovsmeldingene inkl. budsjettene og gjøre 
vurderinger, slik at samarbeidsforum kan jobbe effektivt og godt 
med innstillingsarbeidet i de to dagene møtet varer.  
 
Det er meldt behov for 8 385 980, mens årets pott er 5 556 000,- + 
eventuelt overskytende midler (230 700,-) fra fordeling av vårens 
tilretteleggingsmidler.  
 
Hva og hvordan skal samarbeidsforum komme fram til en 
innstilling? Vi starter med å dele noen forslag til hva som kan 
gjøres:  

• Se over behovsmelding, høre med partnerskapene om de 
kan gi avkall på noe? 

• Vi bør respektere at partnerskapene har lagt ned mye 
arbeid i å lage behovsmeldingene og da vil det ikke være 
greit å sende de tilbake for at de skal endre på 
behovsmeldingen 

• Et spørsmål partnerskapene bør stille seg er; Hvor 
omfangsrikt skal tiltakene være? 

• Skal samarbeidsforum gå for at enkelte tiltak skal få lovnad 
om midler for flere år? Her må samarbeidsforum tenke på 
at det kommer en ny organisering fra 2025, som vi enda 
ikke vet omfanget av.  

Samarbeidsforum avgjør ingenting i dag om dette, men fortsetter 
prinsippdiskusjonen 6-7. mars. 
 

Sekretariat 
 

 

12/24 Ingen saker på eventuelt Sekretariat  

 


